
Dz-06.0021.10.2021 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXXII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XXXII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 5 sierpnia 2021 r.  

w trybie zdalnym za pomocą środków porozumiewania się na odległość przez aplikację Teams 

Microsoft z siedziby Dzielnicy VI Bronowice przy ul. Zarzecze 124A.  

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

Posiedzenie sesji XXXII w trybie zdalnym otworzył i prowadził Przewodniczący Rady  

i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził 

quorum oraz prawomocność obrad. Sprawdzenie obecności odbyło się przez wyczytywanie przez 

prowadzącego sesję z alfabetycznej listy radnych, którzy potwierdzali swoją obecność, brak 

potwierdzenia oznaczał nieobecność radnego.  

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.20 do godz. 20.50 

W związku z trybem zdalnym sesji wszystkie głosowania odbywały się imiennie. 

Prowadzący poinformował radnych, że sesja Rady Dzielnicy VI Bronowice  

w Krakowie  utrwalana jest za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz istnieje możliwość 

ich odtworzenia. Nagrania obrad będą udostępnione na stronie internetowej Dzielnicy oraz  

w inny sposób  tj. na wniosek o udostępnienie nagrań z sesji Rady Dzielnicy osobom trzecim.  

Poinformował ponadto, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych informacji  

o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych lub nie obecnych na sesji, lub 

wypowiadanie się publicznie na ich temat, może stanowić naruszenie ich prywatności 

oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony (poufności) ich danych 

osobowych. 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął do niego jeden wniosek o wprowadzenie punktu do 

porządku obrad (w trybie sprawy nagłej). Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem 

punktu do porządku obrad: 

 

1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie inwestycji do Budżetu Miasta Krakowa na rok 

2022 zadania „Przebudowa ul. Wierzyńskiego – jeden kierunek”, druk nr 265. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 



Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za  

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – nieobecna 

6. Adam Goch – nieobecny 

7. Waldemar Janusz – nieobecny 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

265: 

za – 17 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 5. 

 

Ostatnim 6 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Zmiana Uchwały Nr XVI/148/2020 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 05.03.2020 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2020-2021, druk nr 

262, 

3. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2021, druk nr 263, 



4. Zmiana Uchwały Nr VI/66/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 30 maja 2019 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2019-2022, druk nr 

264, 

5. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie inwestycji do Budżetu Miasta 

Krakowa na rok 2022 zadania „Przebudowa ul. Wierzyńskiego – jeden kierunek”, druk 

nr 265, 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały (druk nr 262) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVI/148/2020 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 05.03.2020 r. w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2020-2021. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za  

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – nieobecna 

6. Adam Goch – nieobecny 

7. Waldemar Janusz – nieobecny 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/148/2020 



Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 05.03.2020 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2020-2021, druk nr 262: 

za – 17 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/242/2021 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/148/2020 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 

05.03.2020 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2020-2021 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 263) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna, 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Marta Drużkowska, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Tomasz 

Fabiańczyk, p. Bogdan Smok. 

 

• Wniosek p. Marty Drużkowskiej o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 

 

W § 1 po słowach „na zadania”, w punkcie 2 zamiast treść „Zasiłki celowe lub celowe 

specjalne na dofinansowanie leków dla osób starszych” treść „Zasiłki celowe na 

dofinansowanie leków dla mieszkańców dzielnicy Bronowice”, w punkcie 2 pod słowem 

„kwota” zamiast 5 000 zł kwota 20 000 zł, w punkcie 1 zamiast treść „Przebudowa 

ciągów pieszych w rejonie budynków przy ul. Rydla 5-13” treść „Remont ul. Tadeusz 

Boya Żeleńskiego”, pod słowem „kwota” zamiast 47 000 zł kwota 32 000 zł, jednostka 

realizująca ZDMK. 

 

Głos w sprawie poprawki zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bogdan Smok, p. Marta 

Drużkowska, p. Tomasz Fabiańczyk. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – przeciw 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – wstrzymał się 



5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – wstrzymała się 

6. Adam Goch – nieobecny 

7. Waldemar Janusz – nieobecny 

8. Jerzy Kopacz – przeciw 

9. Marcin Kotek – wstrzymał się 

10. Łukasz Krajewski – wstrzymał się 

11. Marcin Kucharczyk – przeciw 

12. Ryszard Kulczycki – wstrzymał się 

13. Wojciech Litwicki – przeciw 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – wstrzymał się 

16. Marcin Rzeszowski – przeciw 

17. Janusz Sitarski – wstrzymał się 

18. Bartosz Smok – przeciw 

19. Bogdan Smok – przeciw 

20. Stefan Suliński – wstrzymał się 

21. Turek Małgorzata – wstrzymała się 

 

Podsumowując głosowanie nad poprawką p. Marty Drużkowskiej do (druku nr 263) projektu 

uchwały: 

za – 2 

przeciw – 7 

wstrzymujących się – 9 

nieobecnych – 3 

Poprawka została odrzucona. 

 

• Wniosek p. Wojciecha Litwickiego o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści: 

 

§ 1 po słowach „na zadania”, w punkcie 2 zamiast treść „Zasiłki celowe lub celowe 

specjalne na dofinansowanie leków dla osób starszych” treść „Zasiłki celowe na 

dofinansowanie leków dla mieszkańców dzielnicy Bronowice”. 

 

Głos w sprawie poprawki zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bogdan Smok, p. Marta 

Drużkowska, p. Janusz Sitarski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – wstrzymała się 

6. Adam Goch – nieobecny 



7. Waldemar Janusz – nieobecny 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – wstrzymała się 

 

Podsumowując głosowanie nad poprawką p. Wojciecha Litwickiego do (druku nr 263) projektu 

uchwały: 

za – 16 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 3 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – nieobecny 

7. Waldemar Janusz – nieobecny 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – nieobecny 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – wstrzymał się 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 



19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021, druk nr 263 z uwzględniona 

poprawką: 

za – 15 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 5 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXI/243/2021 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 264) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

VI/66/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2019-2022. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – nieobecny 

7. Waldemar Janusz – nieobecny  

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – niobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 



19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/66/2019 

Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2019-2022, druk nr 264: 

za – 17 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/244/2021 
w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/66/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 30 

maja 2019 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2019-2022 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 265) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie inwestycji do Budżetu Miasta Krakowa na rok 

2022 zadania „Przebudowa ul. Wierzyńskiego – jeden kierunek”. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Marcin Kotek.  

W dyskusji głos zabrał: p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – nieobecny 

7. Waldemar Janusz – nieobecny 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – nieobecny 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 



16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa o wprowadzenie inwestycji do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 zadania 

„Przebudowa ul. Wierzyńskiego – jeden kierunek”, druk nr 265: 

za – 16 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXII/245/2021 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie inwestycji do 

Budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 zadania „Przebudowa ul. Wierzyńskiego – 

jeden kierunek” 

 

Ad. 6 

Głos zabrali:  

1. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 19.08.2021 r, o godz. 19.00 w trybie 

zdalno-stacjonarnym. 

2. P. Łukasz Krajewski: 

• Zwrócił uwagę na problem ustawiania stojaków rowerowych w złych miejscach. 

Zasugerował, aby lokalizacje stojaków były konsultowane z Radą Dzielnicy. 

• Poinformował, że przy stojakach na ul. Młodej Polski nie są ustawiane rowery. 

3. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że była organizowana wizja w terenie dotycząca lokalizacji i wskazywania 

miejsc na rowery na terenie dzielnicy. Stwierdził, że być może kto inny zgłosił dodatkowe 

lokalizacje stojaków. 

4. P. Małgorzata Turek: 

• Poprosiła o interwencję mająca na celu likwidacje stojaków rowerowych na ul. Młodej 

Polski ponieważ jest tam klinika weterynaryjna i bardzo utrudniają parkowania 

samochodów. 

5. P. Łukasz Krajewski: 

• Poinformował, że po obydwu stronach działki na ul. Młodej Polski niepotrzebne są 

stojaki rowerowe. 

6. P. Janusz Sitarski: 

• Poprosił radnych o uważniejsze zwracanie uwagi na potrzeby ludzi szczególnie  

w zakresie różnych dopłat i wszelkiego wsparcie, a następnie przekazywanie tych 

informacji do Rady Dzielnicy.  

7. P. Małgorzata Turek: 

• Poinformowała, że MOPS otrzymuje dofinansowanie z jednostek miejskich, natomiast 

potrzebującym osobom jest ciężko pomóc ponieważ nie wyrażają oni zgody na 



przeprowadzanie wywiadów środowiskowych przez MOPS, które są konieczne do 

udzielenia pomocy.  

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXXII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                  Przewodniczący Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                            Bogdan Smok  

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


